

Plats:

Teams

Beslutande:

**Ledamöter:**

Mats Viker  
Håkan Dahlin  
Pehr Söderman  
Kari Sundqvist  
Anne Karlström  
Petra Johansson  
Torbjörn Håkansson  
Oliver Westlin

ordförande, mångfaldsansvarig  
exteriöransvarig  
retrieverjaktansvarig  
avelsansvarig  
tollingjaktansvarig  
spanieljaktansvarig  
vice ordförande  
kassör

Suppleanter

Cilla Hamfelt  
Tove Pettersson

Johan Eklund

funktionsbeskrivning retriever  
Utbildningsansvarig, tjänstgörande §§  
195-239  
Viltspåransvarig

Övriga deltagare

Anna-Karin Jiderlund  
Jennie Andersson

kansliet  
kansliet

Anmält förhinder

Nora Thenander

Informationsansvarig

Justerare

Oliver Westlin

§§ 195-239

Underskrifter:

Ordförande

.....  
Mats Viker

Sekreterare

.....  
Anna-Karin Jiderlund

Justerare

.....  
Oliver Westlin

**FORMALIA****§ 195 Sammanträdet öppnande.**

Ordförande Mats Viker hälsade alla välkomna och förklarade huvudstyrelsens (HS) möte öppnat.

**§ 196 Val av sekreterare för mötet.****HS beslutade**

att utse Anna-Karin Jiderlund som sekreterare för mötet.

**§ 197 Val av justerare för mötet.****HS beslutade**

att utse Oliver Westlin att jämte mötesordförande justera protokollet.

**§ 198 Fastställande av dagordning.**

Föredragande: Mats Viker.

**HS beslutade**

att med vissa tillägg fastställa dagordningen.

**ANMÄLNINGSÄRENDEN****§ 199 In- och utgående skrivelser 2026-05-14 – 2026-06-18.**

Föredragande: Mats Viker.

**HS beslutade**

att lägga in- och utgående skrivelser till handlingarna, **bilaga 199**.

**§ 200 HS-protokoll nr 5 2026-05-21.**

Föredragande: Mats Viker.

**HS beslutade**

att lägga protokollet till handlingarna.

**§ 201 VU beslut §4.**

Föredragande: Mats Viker.

VU-beslut §4.

**HS beslutade**

**att lägga VU-beslutet till handlingarna. Bilaga 201.**

**ALLMÄNNA ÄRENDEN****§ 202 Beslutslogg.**

Föredragande: Mats Viker.

Beslutsloggen är uppdaterad och inga ärenden att ta upp till HS.

**HS tackade** för informationen.

**§ 203 Uppdragslistan.**

Föredragande: Mats Viker.

Uppdragslistan uppdaterad fram till föregående möte. Rapportering av punkter.

**HS tackade** för informationen.

**§ 204 Hamiltonplaketten.**

Föredragande: Cilla Hamfelt.

Det har varit svårt för arbetsgruppen att få fram underlag till meritering och priset kan delas ut på felaktiga premisser. Det är viktigt att de som skickar in nomineringar har gjort noggranna efterforskningar. Cilla presenterade ett förslag till checklista att skickas till avdelningar och rasklubbar för att säkerställa att rätt information kommer med i ansökningarna.

**HS beslutade**

**att** Mats ska göra en skrivelse med checklistan som ska skickas ut till rasklubbar och avdelningar, samt

**att** kansliet får i uppdrag att skicka ut skrivelse och checklista till rasklubbar och avdelningar.

**ORDFÖRANDE****§ 205 Rapporter från arbetsgrupper.**

Föredragande: Mats Viker.

Ordförande informerade om

- Arbetsgruppen om delegatantal har haft ett första möte. Det finns en begränsning i hur många mandat en klubb kan få, de mindre klubbarna kan öka ett mandat genom färre medlemmar än den större klubben.

- Vårt Medlemskap. Arbetar med en värdegrund som handlar om hur vi vill vara mot varandra inom organisationen. Denna värdegrund ska tas upp på ordförandemöten och lokalklubbmöten.

- Ungdomsmästerskap. Vem är egentligen en ungdom. Vi behöver inte hålla oss till Svensk Hundungs ålderskategorier, vi bör se på det med ett bredare perspektiv.

**HS tackade** för informationen.

**VICE ORDFÖRANDE****§ 206 SKK START.**

Föredragande: Torbjörn Håkansson.

Arbetet rullar sakta framåt. Den prioriterade lottningen för WT är beställd och ska vara klart i augusti. Pehr och Jenny Damgren har arbetat med WT. Möte planeras i augusti för att sätta prioriteringar och gå genom alla förändringar som kommer framöver i och med nytt regelverk.

**HS tackade** för informationen.

**§ 207 Begäran om information till organisationsutredningen.**

Föredragande: Torbjörn Håkansson.

Inkommit en förfrågan från Liz-Beth Liljekvist angående information om klubben och dess verksamhet. Mailet var något oklart var frågan kommer ifrån och förtydliganden behövs.

**HS beslutade**

**att** tillskriva Liz-Beth Liljekvist med fråga om förtydligande om vem det är som begär ut informationen.

**§ 208 Skrivelse till SKK angående fastställande av regelverk.**

Föredragande: Torbjörn Håkansson.

Det är något oklart med tidsramen kring fastställandet av regelverken då dessa inte verkar vara beslutade om ännu. Då allt ska vara klart och implementerat till 1 januari behövs snabbare arbetsgång för att möjliggöra en smidig övergång.

**HS beslutade**

**att** Pehr skriver ett utkast till en skrivelse som efter godkännande av HS skickas vidare till JhK.

**§ 209 Övrigt vice ordförande.**

Föredragande: Torbjörn Håkansson.

Mats och Torbjörn har haft en del kontakter med en rasklubb om föreningstekniska utmaningar. Möte är planerat.

Petra, Pehr, Torbjörn och Mats har arbetat med att sätta ihop ett förslag till stadgetext för verksamhetsavdelning för Field Trial.

**HS tackade** för informationen.

**KASSÖR****§ 210 Ekonomisk rapport.**

Föredragande: Oliver Westlin

Ekonomi ser fortsatt god ut. En hel del av det budgeterade arbetet har legat under budget vilket gör att det ser mycket bra ut.

**HS tackade** för informationen.

**§ 211 Medlemssiffror.**

Föredragande: Oliver Westlin.

Avdelningarna fortsätter öka i medlemsantal, medan rasklubbar fortsätter minska något.

Diskuterades om vi behöver höra med avdelningar och rasklubbar hur deras ekonomi ser ut, med tanke på årets höjning av stamboksavgiften.

**HS tackade** för informationen.

**DOMARUTBILDNING****§ 212 Övrigt domarutbildning.**

Föredragande: Tove Pettersson.

Arbete med checklista för mentorer pågår. Det börjar bli dags att boka in tid för uppdatering av utbildningsplanen för domare. Diskuterades om det behövs ett fysiskt möte, digitalt kan vara att föredra. Tove skickar ut info till verksamhetsansvariga.

**HS tackade** för informationen.

**FUNKTIONÄRSUTBILDNING****§ 213 Övrigt funktionärsutbildning.**

Föredragande: Tove Pettersson.

13 personer är anmälda till instruktörsutbildningen med en blandad kompott från avdelningar och rasklubbar. Utbildningen genomförs på Virå bruk.

**HS tackade** för informationen.

**RETRIEVERJAKT****§ 214 Revidering av reglerna för retrievermästerskapet.**

Föredragande: Pehr Söderman.

RJK önskar att reglerna för retrievermästerskapet revideras enligt följande:

- Sista anmälningsdatum flyttas fram till att vara 2 veckor innan mästerskapet, för att låta fler hundar som kvalificerat sig samma provår anmäla sig
- Öppna för att hundar som kvalificerat sig får efteranmäla till mästerskapet, i mån av plats.

**HS beslutade**

**att** fastställa nya regler för retrievermästerskapet.

**§ 215 Ansökan om föreskrift för apportering hundar från Naturvårdsverket.**

Föredragande: Pehr Söderman.

Bestämmelser om tillsyn över hundar i marker där det finns vilt finns i § 16 första stycket lagen (2007:1150) om tillsyn över hundar och katter.

Sedan den 15 januari 2023 finns föreskrifter om användning av vallhundar. Innebörden i dem är att en hund som är lämplig för ändamålet får användas året runt för att valla tamdjur, trots lagen (2007:1150) om tillsyn över hundar och katter.

Vi bör ansöka om en liknande föreskrift för apportering hundar. Målet är ett få en föreskrift som tillåter att en hund som är lämplig för ändamålet får användas året runt för att apportera, trots lagen (2007:1150) om tillsyn över hundar och katter.

**HS beslutade**

**att** ge retrieverjaktansvarig i uppdrag att ta fram en ansökan till naturvårdsverket om en motsvarande föreskrift för apportering hundar.

**§ 216 Antagning till utbildning Jaktprovsvdomare WT - Emma Hansen.**

Föredragande: Pehr Söderman.

Emma Hansen har ansökt om antagning till utbildning till jaktprovsvdomare WT. Ansökan är komplett, intervju och remiss har genomförts utan att något anmärkningsvärt har kommit fram. RJK bedömer att Emma har goda möjligheter att genomföra utbildningen.

**HS beslutade**

**att** anta Emma Hansen till utbildningen till jaktprovsvdomare WT.

**§ 217 Auktorisation till Jaktprovsvdomare WT – Sören Svärd.**

Föredragande: Pehr Söderman.

Sören Svärd har genomfört utbildningen till jaktprovsvdomare WT, inklusive aspiranttjänstgöringar. Han rekommenderas av mentor samt RJK för auktorisation som jaktprovsvdomare WT.

**HS beslutade**

**att** auktorisera Sören Svärd som jaktprovsvdomare WT.

Paragrafen förklarades **omedelbart justerad**.

*Pehr Söderman lämnade mötet.*

### § 218 Auktorisation till Jaktprovskomare WT – Pehr Söderman.

Föredragande: Mats Viker.

Pehr Söderman har genomfört utbildningen till jaktprovskomare WT, inklusive aspiranttjänstgöringar. Han rekommenderas av mentor samt RJK för auktorisation som jaktprovskomare WT.

#### HS beslutade

**att** auktorisera Pehr Söderman som jaktprovskomare WT.

Paragrafen förklarades **omedelbart justerad**.

*Pehr Söderman återkom till mötet.*

### § 219 Auktorisation till Jaktprovskomare WT – Maria Jogeland.

Föredragande: Pehr Söderman.

Maria Jogeland har genomfört utbildningen till jaktprovskomare WT, inklusive aspiranttjänstgöringar. Hon rekommenderas av mentor samt RJK för auktorisation som jaktprovskomare WT.

#### HS beslutade

**att** auktorisera Maria Jogeland som jaktprovskomare WT.

Paragrafen förklarades **omedelbart justerad**.

### § 220 Mail från JhK angående överklagansförfarande.

Föredragande: Mats Viker.

Mail från Jakthundskommittén där det inkommit synpunkter på hantering av överklaganden till SSRK. Mailet specificerar inte vilket ärende det gäller och det har inte heller kommit in några officiella protester på något prov under året vilket gör det svårt för HS att hantera frågan.

#### HS beslutade

**att** Torbjörn uppdras att tillskriva JhK för att begära tydligare återkoppling för framtida hantering.

**SPANIELJAKT****§ 221 Övrigt Spanieljakt.**

Föredragande: Petra Johansson.

Nya SM statyetter har tagits fram och förevisades. De gamla plaketterna kommer klistras på statyetternas träfot.

**HS tackade** för informationen.

**TOLLING****§ 222 Övrigt Tolling.**

Föredragande: Anne Karlström.

- 3 blivande provledare, ska göra praktiska prov i augusti.
- Anmälningarna har ökat igen och nu fungerar prioriterad lottning i SKK Start.
- Fortbildning av domare, utbildade domare ska kunna skugga domare på prov för att ge ett erfarenhetsutbyte och utveckling.

**HS tackade** för informationen.

**VILTSPÅR****§ 223 Fråga från JHK att vara med i arbetsgrupp för utbildningsmaterial för viltspårdomare.**

Föredragande: Johan Eklund.

JHK har meddelat att nya viltspårreglerna snart kommer att fastställas och inför starten av de nya reglerna behöver nytt utbildningsmaterial tas fram. För detta vill de sätta ihop en arbetsgrupp och JHK har då tillfrågat Johan och Ewa-Lisa Hoel att representera SSRK. Ewa-Lisa Hoel har svarat att hon kan delta i arbetet.

**HS beslutade**

**att** Ewa-Lisa Hoel representerar SSRK i JHKs arbetsgrupp för utbildningsmaterial för viltspårdomare.

**§ 224 Viltspår SSRK Östergötland.**

Föredragande: Johan Eklund.

SSRK Östergötland har under en tid valt att inte ha någon viltspårverksamhet. Man har önskat ta bort viltspår från hemsidan.

SSRK HS viltspåransvarig har påtalat för dem att det ingår i deras uppdrag och Viltspårkommittén har erbjudit stöd och hjälp med exempelvis uttagning till SM. Det har även erbjudits hjälp att leta upp personer som kan vara behjälpliga att sköta viltspårverksamheten åt dem. Just nu ligger inga prov upplagda i SKK Start.

**HS beslutade**

**att** Johan ska skriva ett förslag att presentera för styrelsen att skickas till SSRK Östergötland och förklara att Viltspår ingår i styrelsens uppdrag enligt stadgarna.

**§ 225 Protest angående Västras uttagning till ViltspårSM.**

Föredragande: Johan Eklund.

En person har skickat flera mail där hen protesterar mot hur SSRK Västras uttagning till SM gått till. Hen blev av kommissarien ombedd att gå den rätta vägen och skicka skriftlig protest till kommissarien. Detta har skett och hen har fått svar på denna av SSRK Västra.

**HS beslutade**

**att** invänta en skriftlig överklagan av beslutet för att kunna gå vidare.

**§ 226 Övrigt viltspår.**

Föredragande: Johan Eklund

JhK/SKK har svarat på skrivelsen angående enhetliga priser för viltspårprov och ser positivt på förslaget och kommer skicka det vidare.

**HS tackade** för informationen.

**FBR****§ 227 Information.**

Föredragande: Cilla Hamfelt.

Erling Strandbergs och Kenth Svartbergs ansökan om medel från Agrias och SKKs forskningsfond för studien "Funktionsbeskrivning retriever: egenskaper, genetiska parametrar och avelsvärden" har blivit godkänd i steg 1 och därmed gått vidare till steg 2. Deadline för den ansökan är 30/9.

Diskussioner angående en användbar redovisning av FB-R resultat i SKKs nya hunddata pågår.

Två utbildningshelger för blivande beskrivare och testledare har genomförts. De som utbildats kommer att genomföra sin praktik under sommaren och hösten. De flesta har fått praktikplatser tilldelade, tre av testledareleverna är redan klara och examinerade. För övriga pågår tilldelning av praktikplatser.

**HS tackade** för informationen.

**FBS****§ 228 Övrigt FBS.**

Föredragande: Torbjörn Håkansson.

Inloggning för nya ansvariga är klar. Saknas ännu information om vilka filmer som är viktiga för beskrivningsnyckeln.

**HS beslutade**

**att** Torbjörn ska tillskriva Jenny Höök för att få en uppdatering kring arbetet.

**UNGDOM****§ 229 Övrigt ungdom.**

Föredragande: Tove Pettersson.

Ungdomsmästerskapen är genomförda och rapport är under arbete. Det har varit lite krångel med att få ut resultaten på Hunddata.

**HS tackade** för informationen.

**AVEL****§ 230 RAS Flatcoated retriever.**

Föredragande: Kari Sundqvist.

Huvudstyrelsen föreslås godkänna reviderat RAS för flatcoated retriever, varefter dokumentet översändes till SKK AK av kansliet för vidare handläggning.

**HS beslutade**

**att** godkänna RAS för Flatcoated retriever, samt

**att** kansliet får i uppdrag att skicka in dokumentet till SKK.

Paragrafen förklarades **omedelbart justerad**.

**§ 231 Övrigt avel.**

Föredragande: Kari Sundqvist.

Arbetet rullar på, många möten med bland annat Tollarklubben och Sussexklubben. Mycket diskussioner i Sussexklubben angående höftledsresultat och en arbetsgrupp kan komma att behövas för arbetet framåt.

**HS tackade** för informationen.

*Håkan Dahlin lämnar mötet.*

**EXTERIÖR****§ 232 SSRK Club Show 2028.**

Föredragande: Mats Viker.

Två avdelningar har ansökt om Club Show 2028. Det är viktigt att utställningen är tillgänglig för så många som möjligt varför exteriörkommittén rekommenderar att SSRK Östra får arrangera Club Show 2028.

**HS beslutade**

**att** SSRK Östra arrangerar Club Show 2028.

*Håkan Dahlin återkommer till mötet.*

**§ 233 Övrigt Exteriör.**

Föredragande: Håkan Dahlin.

Utställningsprogrammet för 2028 är fastställt och publicerat på hemsidan.

**HS tackade** för informationen.

**KANSLIET****§ 234 Lönesamtal/medarbetarsamtal.**

Föredragande: Anna-Karin Jiderlund.

Lönesamtal/medarbetarsamtal planeras till vecka 27 på kansliet.

**HS tackade** för informationen.

**§ 235 Arkivering.**

Föredragande: Jennie Andersson.

Ann Ekberg har avslutat sitt arbete med digitalisering av arkivet och tackades av på kansliet av Jennie och Pehr.

Nu behöver vi avgöra vad som ska arkiveras i föreningsarkivet och vad som kan arkiveras mer lokalt.

**HS tackade** för informationen.

**INFORMATION****§ 236 Övrigt information.**

Föredragande: Mats Viker.

Det behövs uppgifter till Agria för att kunna meddela dem hur pengarna används.

Avtalet med Magnussons behöver förlängas i god tid för att utställningsverksamheten ska flyta på.

**HS tackade** för informationen.

**ÖVRIGT****§ 237 Nästa sammanträde.**

Nästa möte är 20 augusti kl 18.30 på Teams.

**§ 238 Beslut om vilka beslut som inte får tillkännages innan protokollet är justerat.**

Föredragande: Mats Viker.

**HS beslutade**

att inga sådana punkter föreligger.

**§ 239 Mötet avslutas.**

Mötesordförande Mats Viker tackar alla för mötet och förklarar mötet avslutat.